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Title

(EN) THERMAL DESALINATION PLANT
(FR) USINE DE DESSALEMENT THERMIQUE

Abstract

(EN) The present invention concerns a device suitable for  producing desalinated water mainly
actuated by renewable energy sources. In particular, the present invention concerns a thermal
desalination  plant  comprising  at  least  one  chamber  (2,  100'  )  into  which  the  water  to  be
desalinated (A) is introduced, at least one condensation circuit (F) and at least one evaporation
circuit (C), said circuits being independent from one another and crossed by a heat transfer fluid,
wherein said condensation circuit  (F)  comprises a portion positioned beneath the level  of  the
ground or of a body of water and it is in heat exchange relationship with said ground or with said
body of water.
(FR) La  présente  invention  concerne  un  dispositif  conçu  pour  produire  de  l'eau  dessalée
principalement  actionné  par  des  sources  d'énergie  renouvelables.  La  présente  invention
concerne,  en  particulier,  une  usine  de  dessalement  thermique  comprenant  au  moins  une
chambre  (2,  100')  dans  laquelle  l'eau  à  dessaler  (A)  est  introduite,  au  moins  un  circuit  de
condensation (F) et au moins un circuit d'évaporation (C), lesdits circuits étant indépendants l'un
de l'autre  et  traversés  par  un fluide  de  transfert  de  chaleur,  ledit  circuit  de  condensation (F)
comprenant une partie positionnée sous le niveau du sol ou d'un corps d'eau et est en relation
d'échange de chaleur avec le sol ou avec ledit corps d'eau.
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